
REFERAT                    Grundejerforeningen Lottesminde            

Emne: 4.bestyrelsesmøde i perioden maj 2023- maj 2024. 
 
Formål med mødet: debat om budget 2024, hvad vil vi prioritere, oversvømmelser, 
fiskeri, årshjul m.v. 

Dato: tirsdag 5. december 2023 

Tid: KL. 19.00 – 21.00 

Sted: Aggebogårdsvej 20 hos Kim 

Forbered: ꩠꨶꩢꩣꩤꩡ 

Medbring: dagsordenen, emnekatalog 
og liste med arbejdsopgaver  

Mødedeltagere:  
Kim Engstrøm, formand 
Karin Kjems, næst f.m. 
Mette Petterson 
Janni Kjær 
Bitten Weis - afbud 
Mette Høedholt 
Dorthe Nielsen 
 
Ebbe Scharff, sygemeldt 
Marianne Jakobsen, suppleant 

 

Dagsorden:  Delmål:  
 

1. Godkende dagsorden 
 
2. Meddelelser fra 
formanden, næst f.m. 
m.m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Ok 
 
Ebbe har meddelt, at han p.g.a. af sygdom må forlade 
posten i bestyrelsen. Vi ønsker Ebbe god bedring. 
 
Dorthe bliver herefter ordinært medlem af bestyrelsen, 
Velkommen Dorthe. 
 
Kim gennemgik budgettet 2023, og vi holder os 
indenfor budget, selvom der kom en uventet 
overraskelse, da stormen tog tagrygningen på vores 
maskinhus, og vi var nødsaget til at lægge et nyt tag!  
 
Karin: om Sø 2. I juli måned sendte vi en ansøgning til 
kommunen om et renoverings- og genopretningsprojekt 
for sø 2. Vi afventer fortsat en svar, og hvis der kommer 
et positivt svar, vil vi gå i gang med at undersøge, hvad 
det vil koste at gennemføre projektet.   
 
Helårsprojektet. Byrådet har besluttet, at 
kommuneplanen skal revides, hvilket efter planloven 
skal ske hver 4. år. I de seneste mange kommuneplaner 
har Byrådet haft en målsætning om at ændre status for 
Langesø fra sommerhus- til helårsområde. I den sidste 
planperiode fulgte vi sagen op med høringsskrivelser 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Forslag til budget 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Oversvømmelser og 
faskiner 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

m.m. fuldstændig efter reglerne. Men i ByLabs 
forhandling med styrelsen om bl.a. denne sag bliver 
ByLab sendt hjem med besked om, at sagen er i strid 
med lovgivningen!  
Noget tyder på at ByLab ikke har været klædt godt nok 
på!  
På den baggrund vil vi forsøge at få kontakt til vores 
politikere i By-, Plan og Trafikudvalg for at høre, om 
Byrådet er parat til at gøre det der politisk skal til for at 
fremme sagen eller, om vi kan betragtet den som 
henlagt! 
 
Vi diskuterede hvilke opgaver vi vil prioritere i 2024.  
Græsslåning. Der har været udbredt utilfredshed med 
græsslåningen i år. Vi var enige om, at antallet af 
slåninger øges til 13 i sæsonen, og at Mette H er 
kontrol- og kontaktperson for græsslåning.  
Uanset vores to årlige arbejdsdage så er 
vedligeholdelsesopgaverne så store i vores område, at 
vi afsætter et beløb svarene til 6 arbejdsdage til 
fremmed arbejdskraft, fældning af træer o.l. Da vi p.t. 
ikke kender eventuelle udgifter i forbindelse med 
projekt Sø 2, indgår punktet ikke særskilt i budgettet.  
Kim udarbejder forslag til budget 2024 til godkendelse 
på næste møde. 
 
Ved kraftige regnskyl har vi et problem med 
gentagende oversvømmelser på Sivsangervej.  Vi har 
søgt kommunen om tilladelse til at grave faskiner ned i 
rabatten, som kommunen har afvist med henvisning til, 
at der ligger rør og ledninger i rabatten på begge sider 
af vejen. 
 
Vi diskuterede forskellige alternative løsninger – 
deriblandt: 
 

- Nedgrave en stor beholder til opsamling af 
regnvandet inde på privat grund. Beholderen kan 
forsynes med en hane så vandet kan bruge til 
havevanding.  

- At regnvand ledes gennem en rørføring via privat 
grund til bagvedliggende fællesareal. 

- At vi etablerer regnbede i rabatterne.  
 

Et regnbed i f.eks. 1,5 m bredde graves ud i 50-70 cm 
dybde og fyldes med singels, sten, skærver og grus for 



 
 
 
 
 
5. Broredningsprojektet 
 
 
 
6. Fiskeret i vores søer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
7. Nabohjælp 
 
 
8. Vision og prioritering 
af opgaver 
 
9. Årshjul 2024 
 
 
 
 
 
910 Næste møde 
 
101 Eventuelt  

at øge nedsivningen. Øverst kan man lægge fine sten 
og plante planter som både kan tåle tørke og vand. 
Regnbeddet har til formål at tilbageholde, nedsive og 
fordampe det overskydende vand.  
Sagen fortsætter. 
 
Vi ønsker, at broen skal reddes og vil endnu engang 
indhente tilbud på løsning af opgaven. Sagen vil komme 
på dagsordenen til generalforsamlingen i maj. 
 
Sidste sommer var der gentagende gange flokke af 
udefrakommende personer som fiskede fra broen i sø 3. 
Søen ligger i grundejerforeningens område og er privat 
hvorfor et almindeligt fisketegn ikke giver adgang til at 
fiske i søen.  
Sagen kommer på dagsordenen til generalforsamlingen 
i maj. Der kan vi beslutte, om vi ved skiltning på broen 
skal signalere at fiskeri i søen er forbudt for 
udefrakommende personer.  
 
Det er op til den enkelte, om man ønsker at være aktiv 
i Nabohjælp. 
 
Punktet blev udsat mens en del prioriteringer vil fremgå 
af forslag til budget. 
 
Forår: Fælles arbejdsdag                       07.04.2024 
Generalforsamling                             14.05.2024 
Sommer: Sct. Hans aften                       23.06.2024 
Efterår: Fælles arbejdsdag                      27.10.2024 
Jul: Gløgg og æbleskiver                        30.11.2024 
 
Tirsdag 6. februar 
 
…………………. 
 

    
 
 


